
         

FOR IMMEDIATE RELEASE  

DJ Skribble at M1NT Shanghai 

SHANGHAI, 06/08/2010 

On the evening of Saturday, August 26th, 2010 M1NT Shanghai is proud to present no other 
than DJ Skribble: Keeping New York City moving with no other than Notorious B.I.G and 
Grandmaster Flash and as the DJ for Hot 97.1 in the 90’s. He has now tweaked his sound to 
more electro based beats. His “Total Club Hits” shot up to 1st place on Billboard the first week, 
placing itself comfortably above both Tiesto and Benny Benassi (while at the same time holding 
the 10th place for his Total Dance 2008 compilation). His ability to combine new sounds into his 
already established repertoire has made his shows both innovative and familiar. There is no 
wonder he has come to work with artists such as Jungle Brothers, Lauren Hill, Pink, Wyclef Sean, 
T.I and Busta Rhymes. While appearing in MTV Jams, Cribs and Britney Spears music video’s as 
well as in two Broadway plays….. Shall I proceed? 

 
Date: 26th Aug 2010   9:30pm 

Location:  M1NT Shanghai Level 24 318 Fuzhou Road 

Dress code: Casual Smart 

# # # 

About M1NT Shanghai 
M1NT Club and Cocktail Lounge is Shanghais premium entertainment venue located on the 24th floor it has 360 
degree views of the Pudong skyline as well as the Bund and People Square. M1NT consists of a Fusion Grill 
restaurant, a Cocktail Lounge, a Night Club and a Roof Top Terrace. Having received all of the major industry 
awards including, Best Restaurant, Best Cocktails, Best Club and Best Design in 2010 M1NT has set the benchmark 
in the world’s most populated and fastest growing city. Regularly hosting international DJ’s and major international 



luxury brand events including Ferrari, Jimmy Choo, Lamborghini, Diesel, Porsche and Shanghai Film Festival, there 
is always something going on, weekends and Wednesdays Models Night and Thursdays ICON! event are a huge hit 
with all the A-list,  local and expat crowd. Should you have any inquires contact us at marketing@m1ntglobal.com 
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上海, 2010/8/6 

DJ Skribble 在 M1NT 上海 

在本月 26日,周六晚上. M1NT上海隆重介绍一位比其他 DJ更感到自豪的 DJ Skribble: 从 90年代开始, 
如同 Notorious B.I.G 和 Grandmaster Flash 一样叱咤纽约城 97.1兆赫的 DJ。 现在他更多混音是基于电
子乐节奏。 他的” Total Club Hits”在 Billboard上榜一周就飙升至首位。他的能力在于将新歌曲编入他
已建立好的节奏程序中，让人感觉既熟悉又新颖。Jungle Brothers, Lauren Hill, Pink, Wyclef Sean, 
T.I and Busta Rhymes都是他合作过的艺术家。此外MTV Jams, Cribs and Britney Spears在百老汇
的演出也是他现场 DJ。我们应该让他在上海继续？ 

 

日期： 2010年 8月 26日   晚 9点半 

地点： 福州路 318号 高腾大厦 24楼 M1NT 

着装要求： 休闲正装 

 

# # # 

关于 M1NT 上海 

M1NT 俱乐部和鸡尾酒吧是上海最高级的娱乐场所，在这里您可以 360度的视角全面俯瞰浦东、外滩及人民广场美

景。在这个世界人口最多、发展速度最快的城市上海，M1NT已获得年度最佳餐馆、年度最佳鸡尾酒、年

度最佳俱乐部及年度最佳设计大奖。一直举办各种世界顶级 DJ派对，也与很多顶级的奢侈品牌合作承办活

动，包括法拉利、JIMMY CHOO，兰博基尼、DIESEL、保时捷以及上海国际电影节。这里周三的模特之夜、

周四的 ICON派对，以及周末的狂欢夜都吸引着本地和外籍的各界名流。若您有任何疑问请联系我们： 

marketing@m1ntglobal.com 
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